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Aan de leden van het presidium, 
 
In de vergadering van het presidium van 12 maart 2013 heeft de heer Van der Does bij de 
rondvraag gevraagd naar de status van de jumelage met Steinhagen. Dit naar aanleiding van 
het feit dat er geen raadsleden of bestuurders uit Steinhagen waren uitgenodigd voor de 
installatie van de nieuwe burgemeester van Woerden. De griffie heeft vervolgens toegezegd 
de eerdere besluitvorming rondom de partnerband met Steinhagen uit te zoeken. 
 
Op 20 maart 2012 heeft het presidium gesproken over Steinhagen. In het verslag staat het 
volgende te lezen: 
 

Dit agendapunt is op verzoek van de heer Schmidt (burgemeester) geagendeerd voor 
bespreking. De voorzitter geeft hem als eerste het woord om de redenen van agendering toe 
te lichten. De heer Schmidt (burgemeester) geeft aan dat de Jumelage op bestuurlijk niveau 
een aflopende zaak is. Dit jaar is het echter wel het 40-jarig jubileum van de stedenband 
tussen Woerden en Steinhagen. Op 31 augustus tot en met 2 september is er een festival in 
Steinhagen. De heer Schmidt (burgemeester) geeft aan dat hij de stedenband bij deze 
gelegenheid bestuurlijk stop wil zetten. De vraag aan het presidium is of er behoefte is om 
met een (kleine) delegatie van de raad af te reizen naar Steinhagen om dit moment samen 
kracht bij te zetten. De heer Schmidt (burgemeester) benadrukt dat dit echt de laatste keer is 
en dat het daarna, los van alle andere goede en blijvende contacten tussen Woerdense 
instanties en verenigingen met hun Steinhagense evenknieën, bestuurlijk afgelopen is. 
 
Besluit: De griffie zal bij de raad inventariseren of er behoefte is aan een bezoek aan 
Steinhagen om de stedenband op bestuurlijk niveau te beëindigen. 

 
Er bleek na inventarisatie nauwelijks tot geen animo vanuit de raad om de jubileum-
bijeenkomst van 31-8 tot 2-9 bij te wonen.  


